



SHOP

FUN. SMART. COSTCO.

COSTCO
FITS YOUR
LIFESTYLE

NEW MEMBER OFFER FOR

BRING THIS OFFER
to the Membership Counter at
your local Costco,



scan this QR code or go to <https://www.costco.ca/membership-program.html> and enter the promo code at check out and you will receive an online shopping voucher when you sign up for a new membership.



PROMO CODE:
NMPEX

✓ Annual 2% Reward*

✓ **NEW!**

\$10 Monthly Credit on Costco
Same-Day or via Instacart**

SIGN UP AND RECEIVE A

\$130 ONLINE VOUCHER¹
(Minimum spend \$250)

+ \$250 BONUS TRAVEL OFFER²

Executive Membership \$130 per year (plus applicable taxes)
and includes a FREE Household[†] card.

✓ Exclusive offers and additional discounts

✓ Extra benefits on select Costco Services

✓ *Costco Connection* magazine by mail



PROMO CODE:
NMPGS

SIGN UP AND RECEIVE A

\$65 ONLINE VOUCHER¹
(Minimum spend \$150)

+ \$250 BONUS TRAVEL OFFER²

Gold Star Membership \$65 per year (plus applicable taxes)
and includes a FREE Household[†] card.

Awareness code: 51034

FOLLOW
COSTCO



Instagram
[@costco_canada](https://www.instagram.com/costco_canada)



facebook.com/
CostcoCanada

BONUS TRAVEL OFFER²

A PROMO CODE TO RECEIVE A
**\$250 DIGITAL COSTCO
SHOP CARD²**

after returning from an eligible
vacation package.

See following page for eligible vacation packages
and complete Terms and Conditions.

Picture yourself in Mexico or the Caribbean



Cancun, MEXICO

TERMS AND CONDITIONS

1 This offer is for new members or memberships that have been expired for 18 months or more. Offer expires August 30, 2026 and may not be combined with any other offers. The online voucher will be sent to the primary member's email address within 2 to 4 business days of successful completion of the signup process. The online voucher is valid until September 27, 2026. Only one (1) online voucher can be used per online transaction. The online voucher is not valid in Costco locations, on [Costcobusinesscentre.ca](https://www.costcobusinesscentre.ca), on [Ubereats.com/ca](https://www.ubereats.com/ca), on [Instacart.ca](https://www.instacart.ca), on [Sameday.costco.ca](https://www.sameday.costco.ca), on [memejour.costco.ca](https://www.memejour.costco.ca) or on purchases of Costco Shop Cards, gift cards, certificates and tickets, travel, tires, membership, or membership renewals. Other items may be excluded from this offer from time to time as set out on their applicable product pages. Prices, specifications, availability and terms of offers subject to change without notice.

Additional Executive Membership Offer Details: Receive a \$130 online voucher for your next purchase on [Costco.ca](https://www.costco.ca) when purchasing a new Executive Membership on [Costco.ca](https://www.costco.ca) or any Canadian location. The online voucher code must be used in one (1) single transaction greater than \$250, before taxes, applicable fees and shipping, unless applicable fees and/or standard shipping are included in the quoted price.

Additional Gold Star Membership Offer Details: Receive a \$65 online voucher for your next purchase on [Costco.ca](https://www.costco.ca) when purchasing a new Gold Star Membership on [Costco.ca](https://www.costco.ca) or any Canadian location. The online voucher code must be used in one (1) single transaction greater than \$150, before taxes, applicable fees and shipping, unless applicable fees and/or standard shipping are included in the quoted price.

2 Mexico or Caribbean vacation package promo code: Must be a Costco member to book. One promo code per Costco member. The online promo code will be sent to the primary member's email address within 2 to 4 business days of successful completion of the signup process. All promotions and inclusions are subject to availability and government-mandated travel restrictions, may change or be terminated without notice, and are valid for new bookings only. Seasonal surcharges, blackout dates and restrictions may apply. Inclusions are non transferable, nonrefundable and not redeemable for cash. Cancellation and changes fees might apply. Promotions are not combinable unless noted. See full terms at [CostcoTravel.ca](https://www.CostcoTravel.ca). Digital Costco Shop Card Promotion: Receive one (1) \$250 Digital Costco Shop Card per booking with eligible Mexico or Caribbean vacation packages of \$3,500 or more for travel through May 31, 2027 when booked by September 27, 2026. The Digital Costco Shop Card promotion is nontransferable and may not be combined with any other promotion. A Digital Costco Shop Card will be emailed 10 days after your trip. Costco Shop Cards are not redeemable for cash, except as required by law. For complete Digital Costco Shop Card terms and conditions, visit [CostcoTravel.ca](https://www.CostcoTravel.ca). Costco Travel has a license in Quebec (Quebec Licensee 703180), and a TICO license (50021135). In Ontario, offices are located at 415 West Hunt Club Road, Ottawa, ON, K2E 1C5

* Annual 2% Reward on most annual Costco purchases – up to a maximum of \$1,250. Non-negotiable, not accepted as payment on Costco credit card accounts. Must be a current member to redeem. Not replaceable if lost or stolen. Redeemable only at Costco locations in Canada. See annual 2% Reward terms and conditions for a complete list of exclusions.

** Valid Costco Executive Member card holders will receive one (1) \$10 CAD instant credit each month for use on [SameDay.Costco.ca](https://www.SameDay.Costco.ca) or on [instacart.ca/](https://www.instacart.ca/) [costco-canada](https://www.costco-canada.com) on one (1) purchase of \$150 CAD or more of eligible products, subject to availability. Credit has no cash value and is non-transferable. Void where restricted or prohibited by law. Instacart and/or Costco reserves the right to modify or cancel this offer at any time. For complete terms and conditions, including list of ineligible products, visit www.costco.ca/executive-rewards.html

† Primary and Affiliate Members receive one free Household Card for anyone over the age of 16 and living at the same address.



MAGASINEZ AVEC PLAISIR. INTELLIGEMMENT.

COSTCO

COSTCO
CONVIENT
À VOTRE
MODE DE VIE

OFFRE POUR LES NOUVEAUX MEMBRES

OLYMEL

PRÉSENTEZ CETTE OFFRE

au comptoir du service aux membres
de votre entrepôt Costco

Adresse d'entrepôt Costco



balayez ce code QR ou visitez <https://www.costco.ca/membership-program.html> et saisissez le promo code à la caisse et vous recevrez un bon d'économie à utiliser en ligne lorsque vous adhérez à Costco.

MEILLEURE
VALEUR



CODE PROMO :
NMPEX

ADHÉREZ À COSTCO ET RECEVEZ UN

130 \$ BON D'ÉCONOMIE
EN LIGNE DE¹
(Achat minimum de 250 \$)

+ OFFRE DE VOYAGE DE 250 \$ EN PRIME²

Adhésion Exécutif 130 \$ par an (plus taxes applicables)
et comprend une carte conjoint[†] GRATUITE.

✓ Remise annuelle de 2 %*

✓ **NOUVEAUTÉ!**

Crédit mensuel de 10 \$ pour la livraison
le jour même ou la livraison de Costco
par Instacart**

✓ Des offres exclusives et des économies
supplémentaires

✓ Des avantages supplémentaires sur
certains Services de Costco

✓ Magazine *Contact Costco* par la poste



MEMBRE PRIVILÈGE

CODE PROMO :
NMPGS

ADHÉREZ À COSTCO ET RECEVEZ UN

65 \$ BON D'ÉCONOMIE
EN LIGNE DE¹
(Achat minimum de 150 \$)

+ OFFRE DE VOYAGE DE 250 \$ EN PRIME²

Adhésion Privilège 65 \$ par an (plus taxes applicables)
et comprend une carte conjoint[†] GRATUITE.

Code de campagne : 51034

SUIVEZ-
NOUS



Instagram
@costco_canada



facebook.com/
CostcoCanada

OFFRE DE VOYAGE EN PRIME²

UN CODE PROMO POUR RECEVOIR UNE
**CARTE ACHAT NUMÉRIQUE
DE COSTCO DE 250 \$²**

lors de votre retour d'un forfait voyage admissible.

Forfaits voyages admissibles et modalités
complètes au verso.

Imaginez être au Mexique
ou dans les Caraïbes



Cancun, MEXIQUE

Costco
WHOLESALE
voyages

MODALITÉS

1 L'offre s'adresse aux nouveaux membres et aux personnes dont l'adhésion est expirée depuis au moins 18 mois. Cette offre prend fin le 30 août 2026 et ne peut être jumelée à aucune autre offre. Le bon d'économie Costco.ca sera envoyé à l'adresse courriel du membre principal dans un délai de 2 à 4 jours ouvrables suivant l'adhésion. Le bon d'économie électronique est valide jusqu'au 27 septembre 2026. Un (1) seul bon par commande en ligne. Les bons d'économies Costco.ca sont non valides pour les achats faits dans un entrepôt Costco, sur costcopourlentreprise.ca, sur Ubereats.com/ca, sur Instacart.ca, sur Sameday.costco.ca, sur memejour.costco.ca ou pour l'achat de cartes Achat de Costco, de cartes-cadeaux, de chèques-cadeaux, de billets, de voyages, de pneus, d'une adhésion ou d'un renouvellement d'adhésion. D'autres articles peuvent parfois être exclus de cette offre comme il est écrit sur la page du produit concerné. Les prix, les caractéristiques, la disponibilité et les modalités peuvent changer sans préavis.

Détails supplémentaires concernant l'offre d'adhésion Exécutif : Recevez un bon d'économie en ligne de 130 \$ à utiliser pour votre prochain achat sur Costco.ca lorsque vous achetez une adhésion Exécutif sur Costco.ca ou à un entrepôt Costco du Canada. Le bon d'économie Costco.ca doit être utilisé lors d'un achat de plus de 250 \$ effectué en une (1) seule opération, avant taxes, frais applicables et livraison, à moins que les frais applicables ou la livraison standard ne soient inclus dans le prix.

Détails supplémentaires concernant l'offre d'adhésion Privilège : Recevez un bon d'économie en ligne de 65 \$ à utiliser pour votre prochain achat sur Costco.ca lorsque vous achetez une adhésion Privilège sur Costco.ca ou à un entrepôt Costco du Canada. Le code du bon d'économie Costco.ca doit être utilisé lors d'un achat de plus de 150 \$ effectué en une (1) seule opération, avant taxes, frais applicables et frais de livraison, à moins que les frais applicables ou les frais de livraison standard ne soient inclus dans le prix indiqué.

2 Code promo pour les forfaits voyage au Mexique ou aux Caraïbes : doit être un membre en règle de Costco. Un code promo par membre de Costco. Le code promo électronique sera envoyé à l'adresse courriel du membre principal dans un délai de 2 à 4 jours ouvrables suivant l'adhésion. Toutes les offres et tous les compléments sont sous réserve de la disponibilité et des restrictions de voyage imposées par le gouvernement, pourraient être modifiés ou retirés sans préavis, et s'appliquent aux nouvelles réservations seulement. Des frais supplémentaires en période de pointe, des dates d'exclusion et d'autres restrictions pourraient s'appliquer. Les compléments sont non transférables, non remboursables et non monnayables. Des frais d'annulation et de changements pourraient s'appliquer. Les promotions ne peuvent être jumelées, sauf indication contraire. Consultez les modalités complètes sur le site VoyagesCostco.ca. Promotion de la carte Achat numérique de Costco : recevez une (1) carte Achat numérique de Costco de 250 \$ par réservation de forfait voyage au Mexique ou aux Caraïbes admissible d'un minimum de 3500 \$ jusqu'au 31 mai 2027 lors de réservations effectuées d'ici le 27 septembre 2026. La promotion de la carte Achat numérique de Costco est non transférable, et ne peut être jumelée à d'autres offres. Une carte Achat numérique de Costco sera envoyée par courriel 10 jours après la fin de votre voyage. Les cartes Achat de Costco sont non monnayables, sauf là où la loi le permet. Pour connaître les modalités complètes de la carte Achat numérique de Costco, rendez-vous sur Voyagescostco.ca. Voyages Costco est titulaire d'un permis du Québec (703 180) et d'un permis du TICO (50 021 135). En Ontario, son bureau est situé au 415 West Hunt Club Road, Ottawa (Ontario) K2E 1C5.

* Remise annuelle de 2 %, jusqu'à un maximum de 1 250 \$ par année, sur la plupart des achats chez Costco. Non négociable et non valide pour payer un compte de carte de crédit de Costco. Pour les membres en règle seulement. Non remplaçable en cas de perte ou de vol. Échangeable uniquement dans un entrepôt Costco du Canada. Pour voir la liste complète des exclusions, consulter les modalités de la remise de 2 %.

** Les détenteurs d'une carte de membre Exécutif valide recevront un (1) crédit instantané de 10 \$ chaque mois à utiliser sur Memejour.costco.ca ou sur instacart.ca/costco-canada sur une (1) commande de 150 \$ ou plus d'articles admissibles, sous réserve de la disponibilité. Le crédit est ni monnayable, ni transférable. Offre non valide là où la loi l'interdit. Instacart ou Costco se réserve le droit de modifier ou d'annuler cette offre à tout moment. Pour connaître les modalités complètes, dont une liste des produits non admissibles, visitez www.costco.ca/executive-rewards.html.

† Le membre principal et les membres affiliés reçoivent une carte de membre conjoint gratuite, valide pour toute personne âgée de 16 ans ou plus qui réside à la même adresse.